

# SHOPPING ADDRESSES



LE BHV MARAIS



Beaugrenelle Paris



Vill'Up



Cristaux et Couleurs

## LE BHV MARAIS

LE BHV MARAIS, the Parisians' favorite department store, is located in the ultra-chic and trendy area, Le Marais. Besides its 2000 fashion, beauty, and homeware brands, LE BHV MARAIS is opening 5 nationally exclusive luxury boutiques, dedicated to Menswear: Fendi, Givenchy, Moncler, Gucci and Valentino. Go and enjoy the Personal Shopper service, the express delivery, but also a 10% discount for every international customer (cumulative with the 12% tax refund). LE BHV MARAIS: moving with the times, yours.

LE BHV MARAIS, le grand magasin préféré des parisiens, se situe dans le quartier ultra chic & tendance du Marais. Outre ses 2000 marques mode, beauté et maison, LE BHV MARAIS ouvre en exclusivité nationale 5 boutiques de luxe entièrement dédiées à l'Homme: Fendi, Givenchy, Moncler, Gucci et Valentino. Profitez des services Personal Shopper et livraison express, mais également d'une réduction de 10% pour tous clients internationaux (cumulable avec les 12% détaxe). LE BHV MARAIS vit avec son temps, le vôtre.

**52 rue de Rivoli (4<sup>th</sup>)**  
**9 - 15, rue des Archives (4<sup>th</sup>)**  
**09 77 40 14 00**  
**www.lebhvmarais.fr**

## BEAUGRENELLE PARIS

Located in the heart of Paris, just a short walk from the Eiffel Tower and the Seine, Beaugrenelle Paris embodies Parisian chic. Its collection of prestigious brands (Guerlain, Baccarat, Zadig & Voltaire, Maje, Sandro, Claudie Pierlot, Michael Kors, etc.) and international names (Uniqlo, Zara, H&M, Mango, etc.) make it an unmissable shopping destination. With the largest Marks & Spencer store in town, its multiplex elegantly designed by famous designer Ora-ïto and its wide range of premium restaurants with a view on the river Seine, Beaugrenelle offers you a unique shopping experience in Paris / Situé en plein cœur de Paris, près de la Tour Eiffel et de la Seine, Beaugrenelle Paris incarne le chic parisien. Ses marques prestigieuses (Guerlain, Baccarat, Zadig & Voltaire, Maje, Sandro, Claudie Pierlot, Michael Kors...), ses enseignes internationales (Uniqlo, Zara, H&M, Mango...) en font une destination shopping incontournable. Un magasin Marks & Spencer (le plus grand de la capitale), un multiplexe dessiné par le célèbre designer Ora-ïto, des restaurants avec vue sur Seine viennent compléter l'offre de ce temple du shopping parisien.

**12 rue Linois (15<sup>th</sup>)**  
**01 53 95 24 00**  
**www.beaugrenelle-paris.com**

## VILL'UP

With boutiques open from 10am to 8pm, and restaurants and entertainment open from 10am to 1am every day, including Sunday, this new shopping centre has become the perfect destination for Parisians looking to shop and to be entertained. Located in the Cité des Sciences et de l'Industrie, Vill'Up boasts 50 boutiques and restaurants including Karl Marc John, Bensimon and Sephora. The centre also features a cinema complex with 16 theatres and an attraction park, Yoo Moov Stations.

Ce nouveau centre commercial regorge de boutiques ouvertes de 10h à 20h, de restaurants et de lieux de divertissement ouverts de 10h à 1h du matin, tous les jours, même le dimanche. C'est la destination shopping idéale pour tous les Parisiens qui cherchent un endroit pour faire leurs achats et pour s'amuser. Situé au cœur de la Cité des Sciences et de l'Industrie, Vill'Up propose 50 boutiques et restaurants, dont les enseignes Karl Marc John, Bensimon et Sephora. On trouve également un complexe de cinéma avec 16 salles et Yoo Moov Stations, un parc d'attraction spatial.

**30 ave Corentin Cariou (19<sup>th</sup>)**  
**01 49 70 83 30**  
**www.villup.com**

## CRISTAUX ET COULEURS

In the heart of the Saint-Germain neighbourhood is where you will find the Cristaux & Couleurs boutique, which is dedicated to bring visitors the most exceptional of stones. Dazzling in colour, each stone and each crystal brings to the wearer a positive virtue such as love or comfort. The boutique offers a personalised advice service and features a private salon for more in-depth and confidential advice.

Située au cœur du quartier de Saint-Germain, la boutique Cristaux & Couleurs propose aux visiteurs des pierres exceptionnelles. Affichant des couleurs superbes, chaque pierre et chaque cristal apportent des bienfaits à celui qui les possède, comme l'amour ou le réconfort. La boutique offre un service de conseils personnalisés et dispose d'un salon privé pour des conseils plus approfondis et confidentiels.

**74 rue du Cherche-Midi (6<sup>th</sup>)**  
**01 45 44 85 26**  
**www.cristaux-et-couleurs.com**

